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Vad fungerar bra? Vad kan vi utveckla och göra bättre?

- Styrelsemötena; tiden, kallelsen, innehåll, kallelse till ersättare m m
OK, kallelse till ersättare funkar dåligt. Men vi försöker bli bättre på det. 

- Aktiviteterna; antal, innehåll,
Bra innehåll, vi har många aktiviteter som har bra kvalitet.

- Aktivitetsgrupperna; samordnare i varje grupp?
Vi måste uppdatera grupperna och se till att få en sammankallande i varje grupp. Lista på 
årsmötet. 

- Köksfrågan
Ingen ny info

- Ekonomin
Ny Kassör behövs inför 2018. Valberedningen.

- Informationen; annonsering, nyhetsbrev, skyltar, anslagstavlor
Funkar bra. Anslagstavlor med information inomhus skulle vara bra att ha. Anslagstavla vid 
informationsportalen behövs. Ulla kollar kostnad för plåttavla. 
Skyllt behövs vid kolbulleförsäljningen: T ex ”Tallrik för kolbullar köps i Cafét. Betala kolbullen i
Cafét”. Margareta G fixar. 

- Medlemmarna; hur få fler engagerade?
Telefonnummer att ringa till om man vill vara med och hjälpa till. På bl a nyhetsbreven. 

- Uthyrningen; lägenheten, stora och lilla salen
Funkar bra, inget behov att höja hyror. Statistik på tillfälliga uthyrningen: 
18 uthyrningstillfällen – 24 dagar, total intäkt 19380kr varav 6580 kr för förtäring.

- Hemsidan
- Funkar bra, men kan behöva rensas lite på gammalt material
- Skötsel av ute- innemiljön; 

o Gräsklippning, kanske Kalle kan ta det
o Snöröjning, Bengt har plogat, Birgersson också möjlig, Pär Skogh. Ulla har koll.
o Planteringar – Ulla kollar om Elise vill fortsätta med detta. 
o Storstädning 
o Dekorationer m m, pelargoner etc Elsie?


